

**O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI**  
**OLIY TA’LIM, FAN INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI**  
**TOSHKENT DAVLAT SHARQSHUNOSLIK UNIVERSITETI**  
**AXBOROT XATI**

Toshkent davlat sharqshunoslik universiteti “Sharq mamlakatlari siyosati va xalqaro munosabatlar” kafedrasidan 2024-yil 18-may kuni “**Sharq mamlakatlaridagi xalqaro munosabatlarning zamonaviy transformatsiyasi**” mavzusida Respublika miqyosida navbatdagi an’anaviy ilmiy-amaliy konferensiya o‘tkaziladi.

**Konferensiya quyidagi sho‘balarda ish yuritadi:**

- Mintaqaviy va global tahdidlar sharoitida Sharq davlatlarining siyosiy transformatsiyasi muammolari va istiqbollari;

- Xorijiy sharq mamlakatlari tashqi siyosati va raqamli siyosat;
- O‘zbekiston Respublikasi tashqi siyosatidagi yangi tendensiyalar.

**Maqolalar va tezislarni konferensiya materiallari ilmiy to‘plamiga kiritish uchun 2024-yil 20-aperelga qadar tashkiliy qo‘mitaga taqdim etish zarur.**

- Maqola xalqaro talab darajasidagi **IMRAD shaklida** yozilgan bo‘lishi lozim (1-ilovada namuna keltirilgan);

- Maqolalar matni to‘liq 8-10 bet hajmda **elektron va qog‘ozdagi** nusxa shaklida jo‘natilishi lozim; Matn (Microsoft word (Word 2000, XP yoki 2003) dasturida (Word-2007, 2010 dan tashqari) Times New Roman (o‘zbek, rus va ingliz tilida), shrifti 14 kegel kattaligida; tezis 1,5 intervalda, chapdan 30 mm, o‘ngdan 15 mm, yuqoridan va pastdan 25 mm joy qoldirilgan holda kiril alifbosida rasmiylashtirilgan bo‘lishi lozim; maqola yoki tezis mavzusi bosh harflarda ko‘rsatiladi, undan ikki qator pastda muallifning ismi sharifi bosh harflari va familiyasi, ilmiy darajasi, ish joyi va lavozimi to‘liq ko‘rsatiladi, undan 2 interval tashlab matn keltiriladi. Iqtiboslar maqola oxirida keltirilishi lozim.

**Matn ilmiy, texnik va stilistik tahrir qilingan bo‘lishi lozim.**

Barcha talablarga javob bergan maqolalar konferensiya materiallari to‘plamiga kiritiladi va nashr etiladi.

Iqtidorli talaba va magistrantlarning ilmiy maqolalariga ilmiy rahbar taqrizi talab etiladi.

Maqolada keltirilgan materiallar uchun muallif(lar) mas’uldir.

Konferensiya materiallari to‘plami xo‘jalik shartnomasi asosida nufuzli xorijiy indekslanadigan bazaga joylanadi va xarajatlar mualliflar tomonidan qoplanadi (Maqolaning har bir beti uchun 15 000 so‘m). Maqolalar 20-aperelgacha qabul qilinadi.

**Tashkiliy qo‘mita:** Toshkent davlat sharqshunoslik universiteti “Sharq mamlakatlari siyosati va xalqaro munosabatlar” kafedrasidan. Toshkent shahar, Shahrisabz ko‘chasi, 16-uy. (2-qavat, 206- xona) Tel: 712566518. (Oybek metrosi yonidagi binoda).

**Muloqot uchun mas’ul:** Adham Mamajonov. Tel: +998915938963. Elektron pochta: [baxtiyorovich91@bk.ru](mailto:baxtiyorovich91@bk.ru)

**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И ИННОВАЦИЙ  
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН  
ТАШКЕНТСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ  
ВОСТОКОВЕДЕНИЯ  
ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

18 мая 2024 года в Ташкентском государственном университете востоковедения состоится научно-практическая конференция на тему «Современная трансформация международных отношений в странах Востока» организованная кафедрой «Политика и международные отношения стран Востока».

**Конференция будет проводиться по следующим направлениям:**

- Проблемы и перспективы политической трансформации стран Востока в контексте региональных и глобальных угроз;
- Внешняя политика и цифровая политика зарубежных стран Востока;
- Новые тенденции во внешней политике Республики Узбекистан.

**Статьи и тезисы необходимо предоставить в оргкомитет до 20 апреля 2024 г. для включения в научный сборник материалов конференции.**

- Статья должна быть написана в **формате IMRAD** международного спроса (образец приведен в Приложении 1);

- Полный текст статей должен состоять из 8-10 страниц и выслан в электронном и бумажном варианте; Текст должен быть оформлен (в Microsoft word (Word 2000, XP или 2003) (кроме того, в Word-2007, 2010) Times New Roman (на узбекском, русском и английском языках), размер шрифта 14 по Кегелю; тезисы через 1,5 интервала, слева 30 мм, 30 мм справа 15 мм, сверху и снизу по 25 мм, на кириллице; тема статьи или диссертации указывается прописными буквами, двумя строками ниже нее имя и фамилия автора, ученая степень, место работы и должность указываются полностью, через 2 пробела. В конце статьи приводится цитата.

**Текст должен быть научно, технически и стилистически отредактирован.**

Все соответствующие документы будут включены в материалы конференции и опубликованы.

Для научных статей одаренных студентов и аспирантов требуется рецензия от научного руководителя.

Авторы несут ответственность за материал, изложенный в статье.

Сборник материалов конференции будет размещен в авторитетной зарубежной индексируемой базе данных на основании хозяйственного договора, расходы будут погашены за счет автора (15 000 сум за одну страницу статьи). Статьи принимаются до 20 апреля.

**Оргкомитет:** Кафедра «Политика и международные отношения стран Востока» Ташкентского государственного университета востоковедения. Город Ташкент, улица Шахрисабз, 16. (2-этаж, каб. 206) Тел.: 712566518. (в здании рядом со станцией метро Ойбек).

**Ответственный за связь:** Адхам Мамаджонов. Тел.: +998915938963.  
Электронная почта: [bakshiyorovich91@bk.ru](mailto:bakshiyorovich91@bk.ru).

**REPUBLIC OF UZBEKISTAN**  
**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATIONS**  
**TASHKENT STATE UNIVERSITY OF ORIENTAL STUDIES**  
**INFORMATION LETTER**

On May 18, 2024, Tashkent State University of Oriental Studies, Department "Politics of Eastern Countries and International Relations" will hold the next traditional scientific-practical conference on the topic of "Modern transformation of international relations in Eastern countries"

**The conference works in the following branches:**

- Problems and prospects of political transformation of Eastern countries in the context of regional and global threats;
- Foreign policy and digital policy of foreign eastern countries;
- New trends in the foreign policy of the Republic of Uzbekistan.

**Articles and abstracts must be submitted to the organizing committee by April 20, 2024 for inclusion in the scientific collection of conference materials.**

- The article must be written in IMRAD format of international demand (a sample is provided in Appendix 1);

- The full text of the articles should be 8-10 pages long and sent in the form of electronic and paper copies; Text (in Microsoft word (Word 2000, XP or 2003) program (except Word-2007, 2010) Times New Roman (in Uzbek, Russian and English), font size 14 kegel; thesis 1.5 spacing, 30 mm from the left, 30 mm from the right 15 mm, 25 mm from the top and bottom should be written in the Cyrillic alphabet; the topic of the article or thesis is indicated in capital letters, two lines below it, the author's first and last name, academic degree, place of work and position are indicated in full, with 2 spaces Citations should be given at the end of the article.

**The text should be scientifically, technically and stylistically edited.**

All eligible papers will be included in the conference proceedings and published.

A scientific supervisor's review is required for the scientific articles of gifted students and graduate students.

The author(s) are responsible for the material presented in the article.

The collection of conference materials will be placed in a reputable foreign indexable database based on an economic agreement, and the costs will be covered by the authors (15,000 so'm per page of the article). Articles will be accepted until April 20.

**Organizing Committee:** Tashkent State University of Oriental Studies, Department "Politics of Eastern Countries and International Relations". Tashkent city, Shahrisabz street, 16. (2nd floor, room 206) Tel: 712566518. (in the building next to the Oybek metro station).

**Responsible for communication:** Adham Mamajonov. Phone: +998915938963. E-mail: [bakshiyorovich91@bk.ru](mailto:bakshiyorovich91@bk.ru)